

# Referat 20. December 2022 kl. 18:00

## Dagsorden

1. Referat fra sidste møde.
2. Hvad kan vi gøre bedre hver især og sammen?
3. Fjernvarme Projekt, næste skridt, temaudvikl.puljen.
4. Projekt Multihus
5. Jystrup Film, foreløbig dato for film er 16.5.23.
6. Økonomi, sponsorer?
7. Generalforsamling hvornår?
8. Akuthjælper-ordningen udvides til Jystrup
9. Oplæg til 'Årets Jystrupper', præmie?
10. Næste mødedato, -tid og -sted.
11. Eventuelt.

## Referat

### Sted

Hos Martin, Egemosevej 20

### Deltagere

Kurt, Martin, Lars, Stef og Lasse

### Afbud

Lone og Louise

### Referat

#### 1. Referat fra sidste møde.

Kunne vi hver især lige kigge på referatet fra 26.10. som ikke i skrivende stund ikke er gennemgået af Lars. Referatet bør lægges op på websiden indenfor 2 uger efter mødet.

#### 2. Hvad kan vi gøre bedre hver især og sammen?

Lars synes meget afhænger af ham. Hvis ikke der bliver afløst eller deltaget mere, holder han ikke til en sæson mere. Vil I hver især tænke over om der er flere kræfter at finde? Der er stadig 1 bestyrelsesplads ledig, så måske vi skal 'smøre' lidt ekstra til GF?

- Lars forhører i trafiksikkerhedsgruppen om nogen vil drive det videre.

## Bestyrelsesmøde i Jystrup Landsbyforening

- Endvidere vil Lars gerne fortsætte med fjernvarmeprojektet i Jystrup og Egemose. Stef med på maillisten.
- Lars ønsker at dagsorden bliver læst og evt. tilføjet punkter inden mødet. Især vigtigt når han beder om at forholde sig til dagsorden inden mødet.
- Lars har aftalt med Landsbyfilm, at der sættes en foreløbig dato: 16.5.23 til at skyde filmen. Opfølgning når vi nærmer os.
- Lasse og Lars deltager i Multihus-gruppen
- Lasse følger op på sponsoraftaler i det nye år og helst inden GF.
- Kurt er en del af 3 i sauna- og badebro-projektet.
- Lone følger op på Jystrup-folderen efter Nytår sammen med Martin og Jens Chr.
- Klyngesamarbejdet v/ Lasse kører på lavt blus, der mangler penge til Vrangeskov.
- Stef: Bestyrelsens hoved i Landsbyforum. Hvis nogen kender en kunstner eller anden maler til web-adressen på Brugsen, vil det være kærkomment, Stef kender ikke nogen. Foreslået at henvende sig i Mejeriet, Stef.
- Kurt påpeger at der skal 'Motivation til for fremdrift'. (Ved ikke om jeg fangede meningen med at sige det...? Er det mig der ikke motiverer rigtigt, eller?)
- Alle: På sidste GF blev det forespurgt om medlemskab og frivillige indbetalinger. Vi besluttede ikke noget, så tages op igen på næste møde. Stef undersøger med andre lokalråd hvad de gør.

### 3. **Fjernvarmeprojekt, næste skridt, temaudvikl.puljen.**

Stef har læst udkast til projektbeskrivelse for temaudviklingspulje og synes den er meget fin. Helst flere tilbud fra rådgivere. Næste møde i LBForum er 2.2.23. Tilføj evt.: Igangsættelse af en udvikling til noget mere fjernvarme med tiden.

Søvarme? Forskningsprojekt Region Syddanmark? Regnvandsreservoire på engen? Skj.holm har fået afslag på søvarme fra Gårdsøen. Lars kontakter Niels.

Der arrangeres nyt Borgermøde når vi ved noget mere. Formentlig tæt på eller efter GF.

Kurt fandt TI-publikation 'Fremtidsstrategier for mindre fjernvarmesystemer'. Lars undersøger.

Stef vil gerne med på maillisten i fjernvarmegruppen, men ellers holde lav profil med deltagelse.

### 4. **Projekt Multihus**

Orientering ved Lasse og Lars.

Bevilling på kr. 400.000 er godkendt i LB-Forum og skal godkendes i ØKU i januar. Derefter spørges 3 arkitektfirmaer om forslag til ideprojekt med og uden eksisterende Søholmhus. Inspirationen herfra får projektet videre med støtte fra fonde og forhåbentlig også Kommunen.

### 5. **Landsbyfilm**

Der er sat en foreløbig dato: 16.5.23 til at skyde filmen. Opfølgning når vi nærmer os.

### 6. **Økonomi**

Vil I sørge for at sende udgiftsbilag til Lasse inden mødet.

- Sponsorere, der er ikke noget nyt. Lasse følger op på sponsoraftaler i det nye år og gerne inden GF.

- Opfordrer til at vi alle ser på listen over sponsormuligheder. Ups, der er over 200 med CVR.nr. i 4174! Måske der skal ses på antal ansatte, for at vurdere de økonomiske muligheder.

7. **Generalforsamling.**

Onsdag d. 15.3.23 kl. 19.

Stef kontakter Erik for at reservere lokale ved kiosken og om Erik vil være ordstyrer.

8. **Akuthjælper-ordningen** udvides til Jystrup.

Lars har kontaktet Region Sjælland, og har fået tilsagn om at hvis vi kan skaffe min. 6 personer vil de gerne oprette et 24 timers kursus for os. Vi er dog allerede 9 hjerteløbere, som gerne vil videreuddanne sig! Akut-hjælperordningen vil gerne invitere til et orienteringsmøde for alle i byen, så man kan spørge og få forklaret hvad det går ud på. Lars kontakter dem for en dato, og derefter laves et opslag til web, Facebook og Brugsen. Det skulle gerne blive tidligt i januar.

Når ordningen omfatter Jystrup, opsættes et skab for Regionens udgift til en rygsæk med forskelligt grej. Placering skal afklares.

9. **Oplæg til 'Årets Jystrupper'**, præmie/pris?

- Vil I forsøge at finde superlativer/kriterier, som skal gælde for valget. Tænker Jystrup skal indstille emner. Skal nomineringer offentliggøres? Ja, men ikke begrundelserne. Begrundelsen kun for vinderen. I JIF bliver prismodtagere bærede.

- Formål: Opmærksomhed til det gode liv i Jystrup, der fremmer ånden i byen. Uselvisk indsats med fokus på byen. Kurt forsøger at skrive kriterierne inden næste møde. Vi andre kan tænke over en belønning/prisen. Ballontur, statuette, gavekort til Brugsen?

10. **Næste mødedato** er , -tid og -sted.

D. 17., 18. 19., 24., eller 26. Januar. De fremhævede er hvor Kurt også kan. Vil Louise, Lone og Jens melde hurtigt tilbage hvad der passer bedst. Håber Louises har fået varme på mødelokalet. Hvem melder ind til at arrangere noget mad?

11. **Eventuelt.**

- Saunaprojekt på skolens grund: Afslag fra Kommunen om at lægge en sauna for tæt på søen/udenfor hegnet til Skolen. Arb.gruppen er åbne for nye input for andre placeringer. Fælles projekt for en platform til kanoer m.v., en ny badebro og en sauna til byens borgere via Jystrup badelaug.
- Nye billeder på websiden fra FB-siden 'Jystrup i billeder'? Martin vil gerne undersøge hvordan de gl. billeder fjernes. Husk at spørge fotografen for nye fotos.